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Referat, Bestyrelsesmøde#23 06-06-23 
 Deltagere: Richard Boisen, Tom Pedersen, Mark Kallan, 

Marianne Gøgsig, Tina Baun  
Afbud: NIL 
Mødet afholdt hos:  Tom, Nr. 61 
Referent: Mark Kallan 

 

0. Dagsorden 0. Dagsorden 
1. Emner til drøftelse 

A. Referater 
B. Bestyrelseskonstitueringspapir 
C. Overleveringsforretninger 
D. Fællesarealer 
E. Trafiksikkerhedsfremmende foranstaltninger 
F. Arealpleje 
G. Samarbejdsform i bestyrelsen. 
H. Græsarmeringssten i hjørnerne ved stamvejen 

2. Nye emner 
3. Eventuelt. 
4. Næste møde. 

 
1. Emner til 

drøftelse 
A. Referater til offentliggørelse 

Mark skylder fortsat klargøring af tidligere 
bestyrelsespapirer til offentliggørelse på hjemmesiden, 
inklusive referat af generalforsamling 2023. 

è Aktion: Mark  
 

B. Bestyrelseskonstitueringspapir 
Mark forbereder et papir til underskrift af 
bestyrelsesmedlemmer, suppleanter, revisorer, etc. 

è Aktion: Mark 
 

C. Overleveringsforretninger 
Tom har afholdt overleveringsforretning med tidligere 
formand, Claus. Fysisk materiel overlevet. 
Elektroniske dokumenter endnu ikke fremsendt. 
 

è Aktion: Tom rykker. 
 

D. Fællesarealer 
Mark har ikke fået sat møde og inspirationstur i stand med 
Jeppe og Say. Ambition er fortsat udarbejdelse af 
helhedsplaner til afstemning efteråret. 

è Aktion: Mark 
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E. Trafiksikkerhedsfremmende foranstaltninger 
Overlevering af eksisterende dialoger og tilbud fra afgående 
bestyrelsesformand. 

è Aktion: Tom får materialet samtidigt med 
overlevering af øvrige elektroniske materialer 

 
F. Arealpleje 

Der har været utilfredshed i en lomme i delområde A, om 
tilstanden på græsplejeniveauet.  
Det genplantede træ i stikvej er af en anden type end de 
øvrige træer. 

è Aktion: Tom kontakter HD for afklaring af 
muligheder for øget arealpleje på 
græsarealer. 

è Aktion:  
 

G. Samarbejdsform i bestyrelsesarbejdet 
Der var enighed i bestyrelsen om at anvende et overbliksark 
til status på opgaver, aktioner og status. Et google-
dokument forsøges indledningsvist afprøvet. 

è Aktion: Tom laver en prototype i google-docs. 
 

H. Græsarmeringssten i hjørnerne 
Hjørnerne ved stamvej sidevej nr. 62 og nr. 57, nærmest 
bjerreskoven, som er mest opkørte, etableres 
indledningsvist. 

è Aktion: Richard afventer tilbud.  
 

 
2. Nye Emner Iab. 

 
3. Eventuelt Iab. 

 
4. Næste møde D. 08.08.23 kl. 2000 hos Marianne, nummer 53.  

 
 

 
Aktionsliste 

Emne Bemærkninger 
Grundejerforeningen skal påpege overfor 
kommunen at der er visne træer i lommen 
med 19-39.  

Aktionspunktet lukkes. 

Trafiksikkerhedsforanstaltninger Claus udarbejder oplæg og pris. 
Udbudsmaterialet til arealplejen offentliggøres 
på hjemmesiden på forespørgsel fra medlem 

Tom offentliggør. 
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Opmærksomhedspunkter  

Emne Bemærkninger 
Lugtgener i fm. Naturgasproduktion 24/3/21: Iab. 
- - 

 
Forhandlingsprotokol 

 Emne Bemærkninger Afstemning 
28/2/22 Bestyrelsen vedtog at tilkøbe Topdanmark 

Forsikring mod svindel med foreningens 
netbank. 

Iab. 5/5 stemte for. 

8/9/21 Bestyrelsen vedtog at videregive 
opkrævning af medlemsgebyr for 
grundejeren som ikke har betalt 
medlemskontingent for 2020 eller 2021 til 
inkasso.  

Iab. 4/5 stemte for. 
1/5 ikke til stede. 

 Henvendelser fra ejendomsmæglere bør 
koste et gebyr. 

Iab. 4/5 stemte for. 
1/5 ikke til stede. 

 Henvendelser fra ejendomsmæglere bør 
koste 200kr 

Iab. 4/5 stemte for. 
1/5 ikke til stede. 

 


